

## TABLE OF CONTENTS 目 录

### 电化学传感器检测镉离子的研究进展

#### Research Progress of Cd<sup>2+</sup> Detection by Electrochemical Sensors

- 陈献容, 莫南, 戴丽艳..... 389

### 基于增强型微处理器的燃气检测自保护系统设计与实现

#### Design and Implementation of Gas Detection Self Protection System Based on Enhanced Microprocessor

- 许杰, 朱晓虎, 杨佳武, 宋志强..... 400

### 固体继电器介质耐电压的研究进展

#### Research Progress of Dielectric Voltage Resistance in Solid State Relays

- 刘艳, 王海建, 李有池, 李金宝, 周蕾, 高加林..... 407

### 基于 STC89C52 单片机智能风扇的设计

#### Based on the Design of STC89C52 Microcontroller Intelligent Fan

- 刘梓硕, 张云轩, 曹震, 李泰言..... 413

### 多策略改进灰狼算法及其塑料激光焊接应用

#### Multi-Strategy Improved Grey Wolf Algorithm and Its Application in Plastic Laser Welding

- 杨彩红, 熊俊涛, 程元清..... 424

### 基于被动辐射制冷的光伏发电效率优化方案及其监测技术研究

#### Research on the Optimization and Monitoring Technology of Photovoltaic Power Generation Efficiency Based on Passive Radiation Cooling

- 朱龙潜, 陈宇明, 张骏升, 贺伟..... 438